



**Referat af afdelingsbestyrelsesmøde d.06.09.2017 kl. 17.30  
Fælleshuset i 34A**

**Deltagere: Qasir, Gertrud, Carlo, Peter, Cannie, og Simon Bødker BO-Vest  
Afbud: Lars og Jannie**

#### **Dagsorden**

- 1. Valg af dirigent og referent**
- 2. Byggesag/Maj Bo-Vest m.fl.**
- 3. Godkendelse af dagsorden**
- 4. Godkendelse af referat fra sidste møde**
- 5. Nyt fra administrationen/opfølgning af punkter fra sidst**
- 6. Budgetkontrol/aktionsliste**
- 7. Afdelingsleder/Banehegnet**
- 8. Planlægning af Budgetbeboermøde onsdag den 20 sep.**
- 9. Kommende møder/ kurser/ arrangementer**
- 10.Fællesspisning**
- 11.Orientering fra møde med Vinie Hansen**
- 12.Nyt fra styregruppen og ABC**
- 13.Post til/fra Bo-Vest**
- 14.Nyt fra kassereren**
- 15.Nyt fra udvalgene/aktiviteterne/lysambassadør**
- 16.Evt.**

**ad 1. Qasir og Gertrud**

**ad 2.**

**ad 3. Dagsorden godkendt**

**ad 4. Referat fra sidste møde godkendt**

**ad 5. Udgift til fast IP adresse flyttes fra kt. 119 – kt. 114**

**Vi accepterer nyt tilbud fra DKT om opsætning af yderligere 2 overvågningskameraer ved blok A og C. Merudgift i forhold til tidligere tilbud 10.000 kr.**

**ad 6. Økonomien ser ok ud Simon undersøger, hvornår i 2018 1. etapes altanlukning er færdigbetalt.**

**ad 7. Banehegnet har givet tilsagn om at dele afdelingsleder med Blokland efter fordelingsnøgle 30/70 %. Det giver en huslejestigning for Blokland på 0,83 % pr. 1.1.18. Simon sørger for at sætte tal på den månedlige stigning i kr. samtlige lejlighedstyper.**

**ad. 8. Simon fremlægger budgettet. Peter køber sodavand til mødet.**

**Astrid er dirigent og Simon mener, det er Vibeke R. som skriver referat, men han sørger for at få det bekræftet.**